
 

 
           
 Vänsterpartiet Gävleborg     

Fråga - Vad har hänt sedan i mars? 
Regionfullmäktige i Gävleborg 

 
 
Frågan ställs till Patrik Stenvard (M), regionstyrelsens ordförande 

Välfärdsbrottsligheten är omfattande och Ekobrottsmyndigheten är tydlig med att regionerna 
måste öka sina kontroller och insatser samt förbättra sitt arbete då hälso- och sjukvård och 
tandvård pekas ut som en större inkomstkälla än narkotikan för den organiserade 
brottsligheten. Den kriminella ekonomin omsätter nu enorma belopp. Av 100-150 miljarder 
kronor utgör välfärden en betydande del på 38-66 miljarder kronor.  
 
I mars månad redovisades för regionstyrelsen att en arbetsgrupp skulle tillsättas för att 
förstärka arbetet. Gruppen skulle ta fram en analys och åtgärder till den 15:e maj. Redan i 
april skulle regionstyrelsen få ett underlag om en samordnande tjänst för arbetet, en 
koordinator, vilken troligtvis skulle tillsättas.  

När denna fråga lämnas in är det den 16:e oktober och ännu har inget av ovanstående 
redovisats för regionstyrelsen. 

 
Min fråga blir därför: 

Kommer regionstyrelsen, på sammanträdet i november, få ta del av arbetsgruppens analys 
och förslag på åtgärder samt underlaget gällande koordinator?  
 

Ulla Andersson 
Vänsterpartiet 2024-10-16 
 
 
 

 


